
• کمیسیون امور بین الملل
• اعضا

درصد مشارکتتعداد جلساتنام و نام خانوادگیردیف

3100شهرام ثبوتی پور1

3100تورج آذين2
266مهدی صرام )رئيس کميسيون(3
3100منوچهر نذزمحمدی4
3100حامد مخملباف )دبير کميسيون(5

366مسعود نژاد ستاری6

• فهرست و وضعیت موضوعات مطرح شده، مصوبات و تصمیمات کمیسیون

شماره و 
وضعیت / نتیجهموضوع / مصوبهردیفتاریخ جلسه

)1(
1391/05/14

بررسی چگونگی برقراری ارتباط با 1
انجام شدگرجستان و عراق )کردستان- سلمانيه(

بررسی چگونگی برقراری ارتباط با 2
آذربايجان و ترکيه

جلسات فعلا به صورت ماهی یکبار برگزار می شود اما 
در صورت امکان جلسات وم به صورت مجازی برگزار 

خواهد شد.

بررسی چگونگی برقراری ارتباط با 3
دعوتنامه ارسال گردیدمالزی

بررسی چگونگی برقراری ارتباط با 4
در دست اقدامليتوانی

بررسی چگونگی برقراری ارتباط با 5
تاجيکستان

هیچ اقدامی انجام نشد. )پیگیری کننده : آقای 
نذرمحمدی(

بررسی شرايط شرکت در نمايشگاه 6
سبيت يورو آسيا

جلسه ای با حضور آقای سيد محمدرضا علوی )مدير 
نمايشگاه های خارجی (، آقای نذرمحمدی و آقای مخملباف 
گذاشته شد. ساير اعضاء در ارتباط با اينکه از طريق وزارت 
بازگانی و شرکت نمايشگاه های خارجی در نمايشگاه يورو 

سبيت شرکت کنيم مخالفت کردند. اين پيگيری ها بی نتيجه 
ماند . معتقد بودند که برای شرکت در اين نمايشگاه خيلی دير 

است. )پيگيری کننده : آقای نذرمحمدی و آقای مخملباف(

بررسی شرايط شرکت در نمايشگاه 7
سبيت آلمان

جلسه ای با حضور آقای سيد محمدرضا علوی )مدير نمايشگاه های 
خارجی (، آقای نذرمحمدی و آقای مخملباف گذاشته شد. ساير 

اعضاء در ارتباط با اينکه از طريق وزارت بازگانی و شرکت 
نمايشگاه های خارجی در نمايشگاه CeBIT شرکت کنيم 

مخالفت کردند. اين پيگيری ها بی نتيجه ماند. )پيگيری کننده : 
آقای نذرمحمدی و آقای مخملباف(

بررسی شرايط شرکت در نمايشگاه 8
باکوتل آذربايجان

مکاتباتی صورت گرفت ولی نتيجه ای در پی نداشت. )پيگيری 
کننده : آقای ثبوتی پور(

برگزاری جلسات آينده بصورت مجازی 9
oovoo و با نرم افزار

دعوتنامه ها برای نشست مجازی ارسال شد ولی اعضا در اين 
43نشست ها حاضر نمی شدند.
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)2(
1391/07/1710

ارائه ی يک گزارش از چگونگی اعزام 
هيئت تجاری به نمايشگاه سبيت 
ترکيه و همچنين اعلام هزينه ها 

پاويونی در اوراسيا سبيت ترکيه نخواهيم داشت.فقط يک 
هيئت تجاری اعزام شود که به علت افزايش نرخ بليط و عدم 
اعلام قيمت توسط شرکت های هواپيمائی تا يک هفته مانده 
به نمايشگاه، متاسفانه موفق به ارسال هيئت تجاری نشديم. 

)پيگيری کننده : آقای آذين(

)3(
1391/09/20

گذاشتن قرار يک ملاقات با آقای 11
علوی و امضاء تفاهم نامه

مسئول پيگيری اين مورد آقا ی نذرمحمدی بودند که تاکنون 
هيچ اقدامی در اين مورد انجام نداده اند.

12

اعلام هزينه های بليط رفت و برگشت 
و همچنين هزينه های اقامت جهت 

اعزام هيئت تجاری به نمايشگاه سبيت 
آلمان

آقای آذين بررسی کردند که پرواز مستقيم ارزان تر می باشد. از 
آقای مخملباف و آقای نذر محمدی نيز هيچ گزارشی به دست 

اينجانب نرسيد.

ارسال يک گزارش از اجلاس اکو برای 13
هيچ اقدامی انجام نشد )پيگيری کننده : آقای ثبوتی پور(اعضاء کميسيون

• اهم فعالیت ها و دستاوردهای کمیسیون در دوره جاری
• ملاقات با آقای محمدرضا علوی مدیر نمایشگاه های خارجی جهت فعالیت های نمایشگاهی بین المللی

• به ثمرنشستن اجلاس اکو که نتیجه ی کار دو ساله ی سازمان بوده است.

• برنامه های کمیسیون در دوره آینده
• شرکت در نمايشگاه سبيت آلمان
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شور )منتهی به 30 آذرماه 1391(
صنفی رایانه ای ک

سازمان نظام 
ش عملکرد و مالی 

گزار


